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PROTOKOLL 5/2025 
 
25-04-02 Digitalt styrelsemöte kl 19.00 – 21.00 
 
 
Kallade:  

Frida Tjernberg 
Josefine Cuevas Brodd, endast §7 

 Kerstin Hägglund  
 Camilla Nilsson 
 Corinne Palm Kullberg 
 Maria Landergård 
 Johanna Winejo-Larsson 
 Åsa Larsson 
 Sölvi Linder, anmält förhinder 
 Lars Appelin 
  
 
  
Dagordning 
 
§1 Mötet öppnas 
 Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§2 Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes. 
 
§3 Val av justerare 
 Till justerare valdes Åsa Larsson. 
 
§4 Föregående protokoll – 250303 
 - Regelrevidering MH/MT – vad beslutades vid mötet den 18.3?  
  Då Mentalgruppen ej kunde närvara vid Brukshundsklubbens digitala möte i  
 frågan, kvarstår punkten. 
 
 - Sociala medier – vem gör vad? 
 Beslöts att styrelsen ser om SKK:s policy för användandet av sociala medier kan  
 anpassas till vår verksamhet. Beslut i frågan tas vid nästa styrelsemöte. 
 
 - Signering av protokoll, Reduca eller annat? 
  Beslöts att vi fortsättningsvis signerar protokollen med hjälp av min ebox och att vi i       
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           dagsläget inte köper Reduca. 
 
 - Fysiskt möte 
  Konstaterades att det är mycket värdefullt att styrelsen kan mötas fysiskt en gång 
 per år för att få möjlighet att diskutera frågor på ett djupare plan. Vi planerar nu att 
 ha ett fysiskt möte på senhösten för att då bl a göra en verksamhetsplanering för 2026. 
 
§5 Inkomna handlingar:  
 250228  Re MH Dvärgschnauzer 14.9 i Enköping 
 250307 Information och artikel från SKK:s exteriördomarkommitté  
 250308 BPH text, fri för klubben att använda om ni vill 
 250311 SSPK:s stadgar 
 250319 Inbjudan till BPH 
 250321 Styrelseprotokoll SSPK 
 250325 Beslut från disciplinnämndens sammanträde’ 
 250325 SSPK: Ny information på hemsidan – rasklubbstorget 

250327 Info om webinarier – Beslöts att information om intressanta webinarier från 
SSPK ska läggas ut på hemsidan. 

  
  
§6 Ekonomi 
 Lars rapporterade att det droppar in anmälningar till uppfödarregistret men att det  
 det förmodligen kommer fler. I övrigt inget särskilt att rapportera. 
  
§7 Styrelsefrågor från: 

• Avelsskommittén 
Maria L informerade: Avelskommittén hade möte med hälsogruppen och 
mentalitetskommittén den 27 mars då man diskuterade gruppernas fortsatta 
arbete bl a kring RAS. Hälsogruppen  kommer att gå ut med en enkät till 
medlemmarna kring våra hundars hälsa. Enligt Agrias statistik har viss 
hjärtproblematik ökat bland dvärgschnauzrar vilket vi behöver borra i lite 
djupare. 
 
Man kommer att anordna fysiska uppfödarmöten i höst men målsättningen är 
att det även ska gå att ansluta sig digitalt till dessa möten.  
 
SSPK har bildat en ny grupp, Uppfödarkommittén, i vilken finns en representant 
från varje rasklubb. 
  

• Aktivitetskommittén 
Planeringen av Cupen är i full gång. Maria Bane hjälper till att ta fram ett 
anmälningsformulär som inom kort kommer att finnas tillgängligt på hemsidan.  
 
Maria L kontaktar shopen för att få en bild av hur stort intresse det finns från 
medlemmarna kring de artiklar vi erbjuder. Därefter beslutas om shopen ska 
vara representerad på Cupen.  
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Frida berättade att vi arbetar med att åter igen få till en rallytävling i Södertälje 
till hösten men att vi har vissa svårigheter att hitta domare och skrivare.  

 
    Fem dvärgschnauzrar är anmälda till MH i Sölvesborg lördagen den 12 april. 
         
§12 Information från SSPK  
 Frida rapporterade från SSPK:s fullmäktigemöte som ägde rum den 23 mars. Fullmäk- 

tige beslöt då bl a att anta en motion från Schnauzerringen. SSPK ska därmed driva 
frågan om fullcertsbegränsning vid utställningar om maximalt 2 (alternativt 3) certifikat 
för hundar under 24 månader.          

 
§13 Nästa möte 
 Nästa styrelsemöte äger rum tisdagen den 29 april kl 19.00. 
 
 
Vid protokollet: 
 
Kerstin Hägglund 
 
Mötesordförande         Justeras 
 
Frida Tjernberg          Åsa Larsson 
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PROTOKOLL 5/2025 
 
25-04-02 Digitalt styrelsemöte kl 19.00 – 21.00 
 
 
Kallade:  


Frida Tjernberg 
Josefine Cuevas Brodd, endast §7 


 Kerstin Hägglund  
 Camilla Nilsson 
 Corinne Palm Kullberg 
 Maria Landergård 
 Johanna Winejo-Larsson 
 Åsa Larsson 
 Sölvi Linder, anmält förhinder 
 Lars Appelin 
  
 
  
Dagordning 
 
§1 Mötet öppnas 
 Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§2 Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes. 
 
§3 Val av justerare 
 Till justerare valdes Åsa Larsson. 
 
§4 Föregående protokoll – 250303 
 - Regelrevidering MH/MT – vad beslutades vid mötet den 18.3?  
  Då Mentalgruppen ej kunde närvara vid Brukshundsklubbens digitala möte i  
 frågan, kvarstår punkten. 
 
 - Sociala medier – vem gör vad? 
 Beslöts att styrelsen ser om SKK:s policy för användandet av sociala medier kan  
 anpassas till vår verksamhet. Beslut i frågan tas vid nästa styrelsemöte. 
 
 - Signering av protokoll, Reduca eller annat? 
  Beslöts att vi fortsättningsvis signerar protokollen med hjälp av min ebox och att vi i       







           dagsläget inte köper Reduca. 
 
 - Fysiskt möte 
  Konstaterades att det är mycket värdefullt att styrelsen kan mötas fysiskt en gång 
 per år för att få möjlighet att diskutera frågor på ett djupare plan. Vi planerar nu att 
 ha ett fysiskt möte på senhösten för att då bl a göra en verksamhetsplanering för 2026. 
 
§5 Inkomna handlingar:  
 250228  Re MH Dvärgschnauzer 14.9 i Enköping 
 250307 Information och artikel från SKK:s exteriördomarkommitté  
 250308 BPH text, fri för klubben att använda om ni vill 
 250311 SSPK:s stadgar 
 250319 Inbjudan till BPH 
 250321 Styrelseprotokoll SSPK 
 250325 Beslut från disciplinnämndens sammanträde’ 
 250325 SSPK: Ny information på hemsidan – rasklubbstorget 


250327 Info om webinarier – Beslöts att information om intressanta webinarier från 
SSPK ska läggas ut på hemsidan. 


  
  
§6 Ekonomi 
 Lars rapporterade att det droppar in anmälningar till uppfödarregistret men att det  
 det förmodligen kommer fler. I övrigt inget särskilt att rapportera. 
  
§7 Styrelsefrågor från: 


• Avelsskommittén 
Maria L informerade: Avelskommittén hade möte med hälsogruppen och 
mentalitetskommittén den 27 mars då man diskuterade gruppernas fortsatta 
arbete bl a kring RAS. Hälsogruppen  kommer att gå ut med en enkät till 
medlemmarna kring våra hundars hälsa. Enligt Agrias statistik har viss 
hjärtproblematik ökat bland dvärgschnauzrar vilket vi behöver borra i lite 
djupare. 
 
Man kommer att anordna fysiska uppfödarmöten i höst men målsättningen är 
att det även ska gå att ansluta sig digitalt till dessa möten.  
 
SSPK har bildat en ny grupp, Uppfödarkommittén, i vilken finns en representant 
från varje rasklubb. 
  


• Aktivitetskommittén 
Planeringen av Cupen är i full gång. Maria Bane hjälper till att ta fram ett 
anmälningsformulär som inom kort kommer att finnas tillgängligt på hemsidan.  
 
Maria L kontaktar shopen för att få en bild av hur stort intresse det finns från 
medlemmarna kring de artiklar vi erbjuder. Därefter beslutas om shopen ska 
vara representerad på Cupen.  
 







Frida berättade att vi arbetar med att åter igen få till en rallytävling i Södertälje 
till hösten men att vi har vissa svårigheter att hitta domare och skrivare.  


 
    Fem dvärgschnauzrar är anmälda till MH i Sölvesborg lördagen den 12 april. 
         
§12 Information från SSPK  
 Frida rapporterade från SSPK:s fullmäktigemöte som ägde rum den 23 mars. Fullmäk- 


tige beslöt då bl a att anta en motion från Schnauzerringen. SSPK ska därmed driva 
frågan om fullcertsbegränsning vid utställningar om maximalt 2 (alternativt 3) certifikat 
för hundar under 24 månader.          


 
§13 Nästa möte 
 Nästa styrelsemöte äger rum tisdagen den 29 april kl 19.00. 
 
 
Vid protokollet: 
 
Kerstin Hägglund 
 
Mötesordförande         Justeras 
 
Frida Tjernberg          Åsa Larsson 
 
 
 
 






[
  {
    "personal_id": "593fe11eab7decf8355af87808b72dd7c9a9b7cc4cbb93bc5cb71f42edd595f2",
    "full_name": "Kerstin Hägglund",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "217.209.81.137",
      "orderRef": "019601a9-33c4-7615-8932-73e7e832e3ef",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "2d01b815b30353013af94a66edd07612e2bef54ddf06c101c442e6d540f7d437",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 252462
      }
    ],
    "sign_time": "2025-04-04T16:36:51.988Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll nr 5:2025 250402.pdf\nStorlek: 252462 byte\nHashvärde SHA256: 2d01b815b30353013af94a66edd07612e2bef54ddf06c101c442e6d540f7d437",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "9c8ab4279d3c679457f525b3df991fb1946a345a779ac770a21149114c4a975c",
    "full_name": "Åsa Maria Larsson",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "31.209.40.96",
      "orderRef": "019601ae-b709-73e2-b580-97eb9bc591c8",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "2d01b815b30353013af94a66edd07612e2bef54ddf06c101c442e6d540f7d437",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 252462
      }
    ],
    "sign_time": "2025-04-04T16:42:39.961Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll nr 5:2025 250402.pdf\nStorlek: 252462 byte\nHashvärde SHA256: 2d01b815b30353013af94a66edd07612e2bef54ddf06c101c442e6d540f7d437",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "2497c741670dc215e382b7c18f372bc4047d03560083ab6699fef04b40dc63d3",
    "full_name": "Frida Maria Tjernberg",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "82.209.143.176",
      "orderRef": "019601b1-c261-7708-8ba8-81a11d5383e1",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "2d01b815b30353013af94a66edd07612e2bef54ddf06c101c442e6d540f7d437",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 252462
      }
    ],
    "sign_time": "2025-04-04T16:46:07.748Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll nr 5:2025 250402.pdf\nStorlek: 252462 byte\nHashvärde SHA256: 2d01b815b30353013af94a66edd07612e2bef54ddf06c101c442e6d540f7d437",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  }
]

		2025-04-04T16:49:21+0000


	



